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Uitnodiging en agenda
Uitnodiging voor het bijwonen van de ALGEMENE LEDENVERGADERING (ALV) van
Zwem- en Waterpolovereniging d’ELFT, die gehouden wordt op woensdag 19 april 2023,
aanvang 19:30 uur in het clubhuis van de vereniging in zwembad Kerkpolder.

We willen de deelnemers aan de vergadering vragen om de vergaderstukken zelf mee te
nemen, bij voorkeur digitaal om onnodige papierverspilling te voorkomen. Houd er rekening
mee dat er slechts een beperkt aantal papieren versies van de vergaderstukken tijdens de
vergadering ter beschikking worden gesteld.

AGENDA
1. Opening

2. Mededelingen

3. Vaststelling agenda

4. Verslag ALV 30 november 2022

5. Jaarverslag van de vereniging over het jaar 2022, met daarin de verslagen van:
a. Secretaris
b. Communicatie en media
c. Ledenadministratie
d. Commissie zwemles
e. Commissie sterrenplan
f. Waterpolocommissie
g. Zwemcommissie
h. Barcommissie
i. Trimzwemmen en waterpoloveteranengroep
j. Sponsorcommissie

6. Verkiezing van bestuursleden en leden van de beroepschriftencommissie

a. Penningmeester: kandidaat Maarten van der Beek

b. Commissie Wedstrijdzwemmen: kandidaat Ferry Adema

c. Commissie Waterpolo: kandidaat Maarten Weehuizen

7. Behandeling en vaststelling van de rekening en verantwoording over het afgelopen
boekjaar, verslag van de kascommissie1

8. Vaststelling van de jaarlijkse contributies.

9. Behandeling van de begroting over 2023/2024 *

10. Benoeming kascommissie

11. Ereleden en Leden van Verdienste

12. Ingekomen stukken

13. Rondvraag

14. Sluiting

1 De financiële stukken (jaarrekening 2022, begroting 2023 en 2024) zijn vanaf 5 april 2023 op te
vragen bij de penningmeester.



Verslag ALGEMENE LEDENVERGADERING d’ELFT 30 november
2022

Zie apart document



Jaarverslag Secretariaat 2022
Door: Jurrien de Knecht

Organisatie
Het algemeen bestuur (AB) bestaat uit een oneven aantal leden. Drie bestuursleden vormen
het dagelijks bestuur (DB): dat zijn de penningmeester, de secretaris en de voorzitter. Het DB
behartigt de lopende bestuurstaken in de vereniging. Het AB vergadert in principe iedere
eerste woensdag van de maand (uitgezonderd de zomermaanden).

Een aantal bestuursleden is tevens voorzitter van een commissie. Elke commissie is
verantwoordelijk voor een hoofdactiviteit van de vereniging. Een commissie bestaat
doorgaans uit meerdere leden. De commissie is verantwoordelijk voor de uitvoering van het
bestuursbeleid. Ze worden daarbij geholpen door leden en vrijwilligers, de zogenaamde
kaderleden. Deze kaderleden zijn erg belangrijk voor de vereniging want daardoor lopen de
zaken zoals ze moeten lopen.

Op bestuurlijk niveau hebben er in 2022 een flink aantal wijzigingen plaatsgevonden. Na een
uitgebreide zoektocht hebben we een nieuwe voorzitter gevonden in de persoon van Ron
Bakhuis. Ook heeft Suzanne Eekhout na vele jaren in het bestuur voor de commissie
zwemles haar taken overgedragen aan Nynke Hoitinga.

Samenstelling van het bestuur in 2022
Het bestuur is sinds de ALV in november 2022 als volgt samengesteld:

● Ron Bakhuis, voorzitter en lid DB
● Jurrien de Knecht, secretaris en lid DB
● Cathy Wolbers, penningmeester en lid DB
● Nynke Hoitinga, vertegenwoordiging van de commissie zwemles
● Maarten Weehuizen, vertegenwoordiging van de waterpolocommissie
● Commissie wedstrijdzwemmen, sinds november 2022 waargenomen door Ferry Adema

Coby den Dulk (ledenadministratie) maakt officieel geen deel van het bestuur uit, maar was
wel bij de bestuursvergaderingen aanwezig.



Aan- en aftreeddata bestuur en commissies
In onderstaande overzichten zijn de aan- en aftreeddata aangegeven van de leden van het
bestuur, de kascommissie en de beroepschriftencommissie:

Bestuur
Functie Naam Datum aantreden Datum aftreden
Voorzitter Ron Bakhuis November 2022* April 2025
Secretaris Jurrien de Knecht April 2018, april 2021 April 2024
Penningmeester Cathy Wolbers September 2015 (a.i.),

april 2016* en april
2017, september 2020

April 2023

Opleidingen Nynke Hoitinga November 2022* April 2025
Waterpolo Maarten Weehuizen April 2020 April 2023
Wedstrijdzwemmen --
*Andere termijnen wegens vervroegd aftreden voorgangers of vanwege later aantreden

Regels:
● Benoeming voor telkens drie jaar
● Bestuurslid kan direct worden herbenoemd
● Bestuurslid dat ontstane vacature invult, blijft aan tot de oorspronkelijke

uittreeddatum.

Kascommissie
Functie Naam Datum aantreden Datum aftreden
Lid Wei Shi Mei 2021 April 2023

Lid Anne Aarts April 2021 April 2023
Reserve Arienne de Muynck April 2022 -

Regels:
● Benoeming voor telkens één jaar
● Lid kan direct worden herbenoemd voor maximaal één jaar

Beroepschriftencommissie
Functie Naam Datum aantreden Datum aftreden
Lid Robert Verweij April 2018, 2021 April 2024
Lid Guus Grit Mei 2021 April 2024
Lid -

Regels:
● Benoeming voor telkens drie jaar
● Lid kan direct worden herbenoemd
● Lid dat ontstane vacature invult, blijft aan tot de oorspronkelijke uittreeddatum

Invoering Verklaring omtrent Gedrag (VOG) en vertrouwenspersoon
Tijdens de ALV van april 2014 is besloten om de VOG in te gaan voeren voor alle kaderleden
van 18 jaar en ouder, die met kinderen werken. In de voorgaande jaren zijn deze VOGs



verzameld. Voor alle nieuwe kaderleden en de kaderleden waarvan de VOG ouder dan drie
jaar was, is opnieuw een VOG aangevraagd,

De vertrouwenspersoon heeft in 2022 geen meldingen gekregen.

AVG
Als gevolg van de Algemene Verordening Gegevensbescherming (AVG) heeft het bestuur
van d'ELFT het Privacy Beleid Zwem- en Waterpolovereniging d'ELFT vastgesteld. Het is
belangrijk dat alle gegevens beschermd en dus niet voor iedereen toegankelijk zijn. Als
vereniging dienen we echter wel te functioneren. In het Privacy Beleid is opgenomen hoe de
vereniging omgaat met de aan haar toevertrouwde persoonsgegevens. Daarin staat
waarvoor persoonsgegevens gebruikt worden en hoe inzage kan worden verkregen in de
gegevens die de vereniging van een lid heeft. Het wijzigen van deze gegevens gaat via de
ledenadministratie. Tevens is opgenomen dat d'ELFT geen foto’s of ander beeldmateriaal
publiceert, zonder toestemming van degenen die daar (herkenbaar) opstaan, of hun ouders
als diegene nog geen 16 jaar oud is.

Het bestuur heeft een privacyfunctionaris aangewezen. Voor nu is dat Suzanne Eekhout
(voorzitter commissie Zwemles). Zij is voor vragen bereikbaar via privacy@d-elft.nl.

Het Privacy Beleid is opgenomen onder downloads & Documenten op de website van
d'ELFT.

Zwembaden
Voor de trainingen en zwemlessen maakte d’ELFT gebruik van het zwembad Kerkpolder en
bevindt zich ook het clubhuis.

mailto:privacy@d-elft.nl
http://d-elft.nl/wp-content/uploads/2018/12/Privacy-beleid-d-ELFT-versie-1.0-oktober-2018.pdf


Jaarverslag Communicatie en media 2022

Website
De d’ELFT-website is het voornaamste communicatiekanaal van de vereniging. Deze wordt
op dit moment beheert door Maarten van der Beek en Diana Rieke, waarbij meerdere leden
zelf de mogelijkheid hebben om berichten te plaatsen en pagina’s te updaten. Voor het
vertrek van Victor den Heijer zijn Marlinde Beukers en Kevin Lu aangesteld als nieuwe leden.
Zij doen voornamelijk verslag vanuit het wedstrijdzwemmen, wat een prettige aanvulling is.
Wekelijks wordt er (per e-mail) op maandag een nieuwsbrief verzonden naar alle leden op
basis van de nieuwsberichten op de website.

Sociale media
d’ELFT beschikt over een vertegenwoordiger ‘sociale media’ (Diana Rieke, Dames 1) welke,
namens de vereniging en met name de waterpolotak, wekelijks berichten publiceert. Dit
gebeurt zowel op de website als op de Facebookpagina en het Instagramaccount van
d’ELFT. Met de aanstelling van deze vertegenwoordiger is er destijds een e-mailadres
aangemaakt (media@d-elft.nl) opdat leden hun eigen bijdrage aan nieuwsberichten
(wedstrijdverslagen, toernooiweekenden, teamuitjes, etc.) kunnen aanleveren. Hiervan wordt
voornamelijk door ouders/verzorgers van jeugdleden en senioren waterpoloteams gebruik
van gemaakt.

Nieuwe publicaties die met regelmaat worden gedeeld, leiden tot meer interactie met de
leden, met name met de jeugdleden. Posts en stories van het Instagramaccount worden
gemakkelijk gevonden en gedeeld. Daarnaast ontvangt d’ELFT per e-mail (media@d-elft.nl)
en per Facebook Messenger contactverzoeken die snel kunnen worden beantwoord en
afgehandeld. Bijvoorbeeld door een vraag of verzoek door te zetten naar de desbetreffende
afdeling binnen de vereniging.

Platforms sociale media
Facebook en Instagram
De Facebookpagina en het Instagramaccount worden beheerd door Diana Rieke. Per
oktober 2022 hebben Marlinde Beukers en Kevin Lu ook toegang tot deze accounts
verkregen. Zodoende hopen we het wedstrijdzwemmen meer te kunnen tonen op de social
media platforms. Voornamelijk trainer en coach Annelies Engelenberg weet het
d’ELFT-account goed te vinden en deelt met regelmaat een story met haar jeugdteam. Dit is
een heel prettige manier om de interactie met de jeugdleden te onderhouden en verder uit te
breiden.

Op Instagram worden allerlei zaken gedeeld, voornamelijk leuk nieuws over de competities,
toernooien en teamuitjes, maar ook De Grote Clubactie en de Jantje Beton collecteweek
worden hier gedeeld. Daarnaast biedt het account een laagdrempelige vorm van toegang tot
informatie over zaken als het bar- en juryrooster of een toekomstige ALV. Zodoende is de
jeugd, en ander publiek dat niet snel een nieuwsbrief leest of de website opzoekt, goed
benaderbaar.



Alle eerder genoemde zaken worden ook op de Facebookpagina gedeeld. Hier worden
eveneens Facebook Evenementen aangemaakt en gedeeld (Oliebollenmixtoernooi,
Lustrumfeest, Zwemloop, Seizoensafsluiting, kampioenschappen, etc.)

Twitter
Naast Facebook en Instagram beschikt d’ELFT over een Twitteraccount. Voor Twitter en
deels voor Facebook geldt dat de content automatisch aan wordt geleverd door middel van
het publiceren van nieuwsberichten op de website. Voor het eerst is het aantal volgers
tanende. Het (jonge) publiek is verschoven naar Instagram en TikTok.

YouTube
Sinds februari 2021 beschikt d’ELFT ook over een YouTube-kanaal. Deze wordt beheerd
door Diana Rieke. Victor den Heijer heeft, in coronatijd, de wekelijkse online Landtraining via
dit kanaal beschikbaar gesteld. Deze is permanent toegankelijk.

Strava
Tijdens de eerste lockdown is er door een (inmiddels oud-)lid het idee opgevat om een
Strava-sportgroep aan te maken. Hier kunnen leden van d’ELFT elkaar uitdagen om ook
buiten het zwembad te (blijven) sporten. Op bijna dagelijkse basis wordt hier nog altijd
gebruik van gemaakt. De meest recente activiteiten zijn te zien op de website van d’ELFT in
het menu aan de rechterkant.

TikTok
d’ELFT bezit sinds 2022 een TikTok-account. Deze wordt niet gebruikt. Wel is zodoende de
naam veilig gesteld voor mogelijk gebruik in de toekomst.

Tot slot wordt het tv-scherm in het clubhuis gebruikt om de laatste nieuwsberichten (via de
website) te tonen.

Overzicht
Hierna volgt een overzicht van alle platforms.

Website (openbaar)
Link : www.d-elft.nl

Facebook (openbaar)
Link : https://www.facebook.com/zwempolodelft/
Huidig : 534 volgers
2022 : 510 volgers
2021 : 472 volgers
2020 : 421 volgers
2019 : 351 volgers
2018 : 319 volgers

Instagram (openbaar)

http://www.d-elft.nl
https://www.facebook.com/zwempolodelft/


Link : http://www.instagram.com/d_elft
Huidig : 798 volgers
2022 : 708 volgers
2021 : 629 volgers
2020 : 517 volgers
2019 : 330 volgers
2018 : 135 volgers

Twitter (openbaar)
Link : http://www.twitter.com/d_elft
Huidig : 398 volgers
2022 : 400 volgers
2021 : 400 volgers
2020 : 392 volgers
2019 : 388 volgers

YouTube (openbaar)
Link : https://www.youtube.com/channel/UC8kWpBeGkXsOnDq-xZPs_Rg
Huidig : 2 abonnees
2022 : 2 abonnees

Strava (toegang na controle)
Link : https://www.strava.com/clubs/598352
Huidig : 24 leden
2022 : 23 leden

TikTok (openbaar)
Link : https://www.tiktok.com/@d_elft
Huidig : 5 volgers

http://www.instagram.com/d_elft
http://www.twitter.com/delftzwemmen
https://www.youtube.com/channel/UC8kWpBeGkXsOnDq-xZPs_Rg
https://www.strava.com/clubs/598352
https://www.tiktok.com/@d_elft


Jaarverslag Ledenadministratie 2022
door: Coby den Dulk

Gelukkig heeft 2022 zich van zijn goede kant laten zien. Het aantal bondsleden zit dit jaar
weer in de lift. Er zijn 36 nieuwe leden bijgekomen. Op 31 december 2022 telde de
vereniging 489 bondsleden. Dit zijn leden, die leszwemmen (134 leden), sterzwemmen (41
leden), wedstrijdzwemmen (64 leden), waterpoloën (167 leden), waterpolo veteranen (11
leden) en trimzwemmen (20 leden). Ook zijn de ereleden en de meeste kaderleden bondslid.
Daarnaast hebben we nog 13 verenigingsleden.

Ledenverloop
Afgelopen jaar is er een overzicht gemaakt van het ledenverloop van de bondsleden.
Bij de zwemlessen zijn er 82 nieuwe leden ingestroomd en hebben 43 leden hun
lidmaatschap opgezegd en zijn er 4 doorgestroomd naar het sterzwemmen.

Bij het sterrenplan konden we 18 nieuwe leden verwelkomen. Daarnaast stroomden 4
kinderen door van het leszwemmen. Jammer genoeg verlieten 5 leden de vereniging. Na het
sterzwemmen is een aantal kinderen doorgestroomd naar het wedstrijdzwemmen of
waterpolo. Sterzwemmen is een goede opleiding voor de wedstrijdsport. We hopen dat in de
toekomst evenveel kinderen door zullen stromen naar het wedstrijdzwemmen als naar het
waterpolo.

Bij het wedstrijdzwemmen kwamen er 22 leden bij. Dit waren 11 leden die een
borstcrawlcursus hebben gedaan op zaterdagochtend. De meeste doen ook een
vervolgcursus in 2023. Helaas vertrokken er 24 leden. De wedstrijdploeg bestaat op dit
moment maar uit 37 zwemmers. Wel hebben we een groot aantal masterzwemmers. Zij
zwemmen in de ochtenduren.

Bij het waterpolo zagen we 28 nieuwe gezichten, terwijl er 40 leden hun lidmaatschap
hebben opgezegd. Ook doen 16 kinderen van het sterzwemmen aan waterpolo. Ook blijven
onze veteranen de vereniging trouw.

De groep trimzwemmers blijft constant. Er vertrekt wel eens iemand en er komt ook wel weer
een nieuw lid bij.

Het aantal kaderleden is dit jaar niet veranderd. Er blijft wel steeds behoefte aan extra
handen binnen de vereniging. De gemiddelde leeftijd van het kader is wel hoog.

Delftpas
Het afgelopen jaar hebben 47 personen gebruik gemaakt van de door de vereniging
aangeboden korting van € 25,-- via de Delftpas. Begin 2023 hebben nog 11 personen
gebruikgemaakt van de korting van de Delftpas 2022. De vereniging ontvangt voor iedere
Delftpas een vergoeding van € 20,--

Jeugdsportfonds
Sinds juli 2014 kunnen leden een subsidie krijgen via het Jeugdsportfonds. Dit is bestemd
voor leden tot 18 jaar waarvan de ouders een laag inkomen hebben. Voor 35 kinderen is in
2022 een aanvraag ingediend. Hiervoor faciliteren wij de ouders door hen te voorzien van
aanvraagformulieren. Deze kunnen zij bij de vereniging inleveren waarna wij ze bij een
intermediair inleveren. Die vraagt de subsidie aan. De vereniging krijgt hiervan bericht en
stuurt een factuur naar het Jeugdsportfonds. Na ontvangst van de subsidie worden ook de
ouders hiervan op de hoogte gebracht.



Jaarverslag Zwemles 2022
Door: Commissie Zwemles

Missie
In 2017 heeft de Commissie Zwemles de missie vastgesteld. De missie luidt onveranderd:
Wij zijn een zwem- en waterpolovereniging met als doel kinderen veilig leren zwemmen op
een niveau dat ze door kunnen stromen in onze vereniging.

Corona
Begin dit jaar stond nog in het teken van Covid-19. Er golden maatregelen, maar over het
algemeen konden de lessen wel doorgaan. We hebben steeds gehandeld overeenkomstig
de coronamaatregelen van het rijk. Basis was ook het protocol ‘Plan van aanpak d’ELFT
Verantwoord sporten binnen de 1,5 meter samenleving’. Dit bevat als belangrijkste regels:

● Thuisblijven bij klachten;
● Geen ouders in het zwembad (op de tribune);
● Andere lestijden;

De kinderen werden opgewacht bij het hek van het zwembadterrein en daar ook weer
teruggebracht. De kinderen waren nooit alleen in het zwembad, altijd onder begeleiding van
een kaderlid. De lestijden zijn aangepast, omdat kaderleden mee moesten naar de
kleedkamers, in verband met de veiligheid van de kinderen. Er werd daarvoor meer tijd
tussen de lessen gereserveerd.

Vanaf medio februari mochten ouders gelukkig weer mee naar binnen en vervielen alle
maatregelen.

We hebben steeds alles op alles gezet om het diplomazwemmen door te kunnen laten gaan.
Dat is gelukt mede door de flexibele opstelling van de kaderleden.

De maatregelen hebben in 2022 niet geleid tot opzeggingen.

De Covid-19 maatregelen hebben ertoe geleid dat minder kinderen begonnen met
zwemlessen. Normaal gesproken kunnen na het diplomazwemmen kinderen starten. Als
gevolg van de (dreigende) sluitingen zijn er echter minder kinderen opgeroepen. In 2022
hebben we geprobeerd een inhaalslag te maken.

Diplomazwemmen
In 2022 is drie keer afgezwommen. Door omstandigheden is op 19 april ook een keer tijdens
de zwemlessen afgezwommen door 3 B-tjes.

Diploma ExamenonderdeelGeslaagd Gezakt Slagingspercentage
Zwem-ABC A 43 1 99,6%
Zwem-ABC B 28 0 100%
Zwem-ABC C 26 1 99,7%

Totaal 97 0  
gemiddeld 99,8%

Het aantal kinderen dat een diploma heeft behaald is in 2022 bijna twee keer zoveel als in
2021. Nu er nauwelijks meer sprake was van sluitingen van het zwembad, is de doorstroom
van kinderen weer goed op gang gekomen.



Na ieder diplomazwemmen volgt een evaluatie met de examinatoren, en in voorkomend
geval ook met de rapporteur van de Nationale Raad Zwemdiploma’s, om de
resultaten/kwaliteit door te nemen. Zowel op 22 maart als op 2 november was een
gedelegeerde van de NRZ aanwezig. Uit het verslag van maart kan het volgende worden
geciteerd: Voor de tips en tops kan maar één ding gezegd worden: houden zo. Want het
niveau was hoog.
Uit het verslag van november kan het volgende worden geciteerd: Blijf letten op de seconden
klok, Bij A hoeven ze maar 3 meter onder water (hier zijn jullie je bewust van). Goed dat er
onderdelen opnieuw werden gedaan. Bij C moeten de kandidaten 1 meter voor het gat met
kleren onder water en er doorheen. B was de sterkste groep vandaag. Blijf letten op
uitdrijfmomenten bij alle diploma's maar al met al was het een net examen

We hebben de tops en tips met de rapporteur en de kaderleden besproken. De
aanbevelingen worden overgenomen.

Licentiezwemmen
In 2014 is de Nationale Raad Zwemveiligheid (NRZ)
begonnen met de implementatiefase van de invoering
van de Licentie Zwem ABC. In november 2017 is de
licentie aangevraagd. In 2022 heeft een tussentijdse
audit plaatsgevonden. Daarbij hebben we kunnen aantonen dat we voldoen aan de
licentievoorwaarden en is de licentie weer verlengd.

Daarnaast zijn drie bijscholingsavonden georganiseerd. Op deze avonden staan zaken als
het actualiseren en delen van kennis over het zwemonderwijs, intervisie, veiligheid &
calamiteiten en algemene informatie over bijv. de voortgang van de licentie centraal. Van
belang is dat kaderleden ook van elkaar leren door het aandragen van problemen uit de
praktijk. Bijscholingsavonden zijn bedoeld voor alle kaderleden (instructeurs en assistenten)
en voor hulpouders. Instructeurs zijn echter verplicht, als onderdeel van het
licentiezwemmen, minimaal 3 van de 4 bijeenkomsten aanwezig te zijn. Alle deze avonden
waren in 2021 digitaal. De onderwerpen waren:

- Bijeenkomst 1 (februari): doorstroming bevorderen (hoe voorkom ik dat een kind te
lang in één badje zit);

- Bijeenkomst 2 (juli): een zwemles waarbij het kader divers technieken leerde m.b.v.
drijfmiddelen

- Bijeenkomst 3 (oktober): het leerproces bij kinderen, maak gebruik van het zelflerend
vermogen.

Kijkavonden
Sinds februari 2022 werkt Zwemles met kijkavonden voor ouders. Dit betekent dat ouders
nog maar één les in de maand op het balkon mogen zitten om hun kind te zien tijdens
zwemles. Dit is de eerste les van de maand. We hebben namelijk tijdens de coronaperiode
ervaren dat de lessen rustiger zijn en kinderen meer opletten als er geen ouders op het
balkon zitten.

Er zijn geen ouders geweest die hiertegen bezwaren hebben geuit.

ZRZ
In de periode januari tot en met maart heeft een groot aantal kaderleden geoefend voor het
certificaat Zwemmend Redden voor Zwembaden. Dit certificaat is ontwikkeld door
Reddingsbrigade Nederland in samenwerking met het Nationaal Platform Zwembaden.
Hierin staat omschreven wat men dient te doen in het geval dat een zwemmer/recreant in de



problemen raakt. Daarnaast worden eisen gesteld aan de ‘redder’, zodat deze in staat is ook
daadkrachtig op te treden.
8 Kaderleden (Ewald, Willy, Richard, Elise, Cees, Vivian, Marjolijn en Suzanne) hebben het
certificaat behaald. Hiermee zijn de zwemlessen weer een stukje veiliger geworden!

BHV
Een aantal kaderleden heeft een BHV-certificaat. In 2022 zijn, op basis van het
calamiteitenplan, calamiteitenoefeningen gehouden op dinsdag en vrijdag. Natuurlijk zijn
daaruit enkele leerpunten voortgekomen. Deze zullen worden verwerkt in het
calamiteitenplan.

Kader
Binnen de afdeling Zwemles zijn vele kaderleden die al jarenlang lesgeven. Dit is positief
voor de kwaliteit van de lessen, maar heeft er ook toe geleid dat een aantal kaderleden de
afgelopen jaren is gestopt. Op dit moment zijn er voldoende gediplomeerde
zweminstructeurs. Er zijn dit jaar zelfs twee gediplomeerd zweminstructeurs bijgekomen! Er
is ook weer een nieuwe zweminstructeur gestart om het diploma te behalen.
Maar er blijven, in verband met de gemiddelde leeftijd van de zweminstructeurs, zorgen voor
de toekomst. Gelukkig is er veel hulp van ouders. Zowel in het water, als ook op de kant;
bijvoorbeeld als toezichthouder.

In 2022 hebben we van één kaderlid afscheid genomen. Mede vanwege
gezondheidsredenen is zij gestopt. Zij is hartelijk bedankt voor haar inzet de afgelopen jaren.

In maart hebben we gevierd dat Suzanne 12,5 jaar zwemles geeft bij d’ELFT.

Helaas moet ook vermeld worden dat een gepensioneerd zweminstructrice, die vele jaren
heeft lesgegeven, maar ook veel andere taken binnen de vereniging heeft verricht, is
overleden. Wij hebben haar geëerd met een minuut stilte bij het diplomazwemmen op 19
november.

Commissie Zwemles
De commissie Zwemles houdt zich bezig met de organisatie van het leszwemmen. De
commissie ondersteunt de badcoördinatoren, doet de administratie ten aanzien van de
licentie, organiseert activiteiten als bijscholing, Sinterklaasfeest en diplomazwemmen.
Als gevolg van de licentie, het teruglopend kader en het teruglopend aantal kinderen, staat
de commissie voor een grote uitdaging. Er wordt steeds meer van hen gevraagd, terwijl er
nog maar vier kaderleden in de commissie zitten. Er moeten nieuwe leden bij!
Gelukkig kan worden gemeld dat Ellen Dijkshoorn als lid is toegetreden tot de commissie.
De commissie Zwemles is 10 keer (digitaal) bijeen geweest.

De commissie bestaat in 2022 uit de volgende leden:
● Suzanne Eekhout: Voorzitter, tevens lid van het bestuur van d’Elft, website.
● Cees Kruisweg: lid, gelicentieerd examinator
● Elly Wilhelm: lid, badcoördinator vrijdag, bijscholing
● Maayke van der Laan, lid, badcoördinator dinsdag
● Ellen Dijkshoorn, lid

In april heeft de voorzitter van de commissie haar bestuurstaken neergelegd. Zij wordt
vervangen door bestuurslid opleidingen. Het contact verloopt goed.



De commissie wordt ondersteund door:
● Marjolijn Verleur-Horselenberg: administratie diploma zwemmen, bijscholing
● Wim Dijkshoorn: lesadministratie
● Ellen Dijkshoorn: administratie vrijdag
● Willy Bruggeman: Oproepen kinderen

Lesadministratie
Ter ondersteuning van het lesgeven en diplomazwemmen wordt van alles geadministreerd.
Het gaat uiteraard om welke kinderen in welk badje zitten, maar ook hoe vaak zij aanwezig
zijn, wat hun voortgang is en nog veel meer. Deze administratie is opgezet in Excel en door
de jaren heen volgeraakt en vervuild. In 2019 is gezocht naar een nieuwe, makkelijkere
manier van administreren. Daarbij zijn ook zogenaamde zwemles-apps onderzocht. Nadeel
daarvan is dat er kosten moeten worden gemaakt voor aanschaf en licentie per kind, en ook
het bijhouden ervan is intensief.
Gelukkig is Willem Dijkshoorn bereid gevonden om met ons mee te denken. Hij
heeft in 2019, opnieuw in Excel, een nieuwe, makkelijkere vorm van de
administratie opgezet. Deze hebben we in 2020 geïmplementeerd en op enkele
punten verbeterd. In 2022 zien we een grote verbetering in het bijhouden van
de administratie.

Stage
Sinds september 2016 is onze vereniging een officieel erkend leerbedrijf bij
SBB met erkenningsnummer 100428048.
In 2018 hebben we de leerplaatsen van 4 naar 5 uitgebreid, te weten:

● Coördinator sport- en bewegingsagogie
● Coördinator sport, bewegen en gezondheid
● Coördinator sportinstructie, training en coaching
● Sport en bewegingsleider
● Medewerker sport en recreatie

In schooljaar 2019-2020 heeft één leerling van de opleiding sport en beweging zijn
verenigingsstage bij ons met een voldoende afgerond.
In het schooljaar 2020-2021 is dezelfde leerling samen met een andere leerling van de
opleiding sport en beweging begonnen aan de zwemstage.
In het schooljaar 2021-2022 zijn geen stagiairs aan de slag gegaan. Het blijkt dat wij als
vereniging te weinig uren kunnen bieden aan een stagiair, waardoor de stage over een lange
periode wordt uitgesmeerd. Bovendien geven wij geen stagevergoeding. Wij laten de
erkenning daarom vervallen.

Tot slot is er één leerling van de middelbare school geweest die de maatschappelijke stage
bij ons heeft gelopen.

Voor vragen en informatie kan men terecht bij Judith Rodenburg of Maayke van der Laan.

EHBO
In het voorjaar hebben vijf kaderleden de herhalingscursus EHBO gevolgd. Hiermee blijft hun
EHBO-diploma geldig.

Blik vooruit
We hebben te maken met een oplopend aantal kinderen voor zwemles in zwembad
Kerkpolder. Gelukkig is het aantal kaderleden op dit moment stabiel.



Uitgangspunt blijft dat d'ELFT geen verlies gaat lijden op de zwemlessen.
Er zijn dan ook twee speerpunten voor de komende tijd:

1. Aantal kaderleden uitbreiden;
2. De toename van het aantal kinderen dat zwemles heeft doorzetten.

Acties hieromtrent zijn al eerder in gang gezet en zullen in 2023 worden voortgezet en
uitgebreid.

Daarnaast moet, in verband met de missie van de afdeling Zwemles, contact worden gezocht
met de andere afdelingen van d'ELFT om te bekijken wat er nodig is om het aantal kinderen
dat doorstroomt binnen de vereniging te verhogen. Sinds 2022 verzorgt Sterzwemmen twee
keer per jaar een les voor het aanleren van startduiken, keerpunten en het kennismaken met
waterpolo.

Lijst met kaderleden:

1 Elise Booms*
2 Willy Bruggeman*
3 Ellen Dijkshoorn*
4 Suzanne Eekhout*
5 Judy de Graaf*
6 Cees Kruisweg* **
7 Marian Maijen*
8 Judith Rodenburg* **
9 Richard Rozema*
10 Marjolijn Verleur-Horsselenberg*
11 Vivian Vrolijk*
12 Elly Wilhelm*
13 Ewald Siffels*
14 Judith Hiemstra*
15 Maayke van der Laan* **
16 Liam vd Marel

* gediplomeerd
** gelicentieerd examinator



Jaarverslag Sterrenplan 2022
door: Maayke van der Laan

 

Begeleiders:
● Meg Vermeer
● Nynke Hoitinga
● Inge van den Born
● Maayke van der Laan
● Rene van den Born
● Onno Twisk        

● Roos Schotmeijer
● Sytske van der Laan reserve
● Lieke van den Andel
● Guus van Oevelen
● Sybrand Adema

 

Doelstelling Sterzwemmen
Het sterrenplan zorgt voor:

● Een goede aansluiting naar beide wedstrijdonderdelen van d’ELFT
● Een kwalitatief (beter) niveau van de zwemmers.
● Het vergroten van de saamhorigheid met elkaar en naar de vereniging, zodat het

blijven sporten op latere leeftijd leuk blijft.

Evaluatie 2022
In 2022 is de groep redelijk stabiel en zwemmen er ongeveer tussen de 30 en 45 kinderen.
Door het afzwemmen is dit een meanderend aantal. De samenwerking tussen waterpolo en
wedstrijdzwemmen verloopt goed.

Kader
We hebben op dit moment een enthousiaste groep die zich volop inzet voor het sterrenplan.
Er zijn ook weer een paar jongere wedstrijdzwemmers bij gekomen die een positieve inbreng
hebben in de technieken. De verdeling tussen kader wedstrijdzwemmen en waterpolo is
gelijk.

Efficiënte indeling van de trainingsuren voor het sterrenplan
Door de vele kinderen en twee lege banen op maandag gebruiken wij nu het hele zwembad.
Hierdoor kan er meer aandacht zijn voor de niveauverschillen. Maandag ligt het vol en op
zaterdag kunnen er zwemmers bij.

Toekomst



We hebben een jaarplanning voor de inhoud van de lessen gemaakt, dit willen we nog verder
aanscherpen. Daarnaast gaan we onderzoeken of we de criteria voor de sterren moeten
veranderen en misschien terug naar 4/5 sterren. Hopelijk wordt de doorloop naar de andere
takken van de vereniging dan soepeler.

Kinderen kunnen tijdens het sterrenplan al starten met waterpolowedstrijden en sinds dit jaar
ook met zwemwedstrijden. Dit is een positieve aanvulling op het leren kennen van onze
vereniging.



Jaarverslag Waterpolocommissie 2022-2023
door: Waterpolocommissie

Samenstelling waterpolocommissie
● Maarten Weehuizen Voorzitter
● Bas Dirriwachter Secretaris
● Niek Weustink Jeugdcoördinator
● Anoeshka van Adrichem Vertegenwoordiger dames
● Marjolein van Loenhout Coördinator scheidsrechters en

basisscheidsrechters
● Tim Kleyweg Waterpolovisie bewaker

Beleidspunten waterpolo
Voor de beleidspunten van waterpolo ligt de in 2018 gepubliceerde herziene waterpolovisie
ten grondslag. Hierin zijn de volgende doelen gesteld:

● Grote focus op het trainen, de opleiding en het motiveren van de jeugd.
● Minimaal één team per leeftijdsgroep om een gestroomlijnd groeipad te kunnen

bieden voor jeugdspelers.
● Het handhaven van een minimaal aantal seniorenteams (6 Herenteams en 3

Damesteams).
● Teamdoelstellingen bepalen, bespreken en evalueren.
● Opleidingsteams: Een vaste / minimale set aan vaardigheden opbouwen tijdens elk

niveau van opleiding
● Competitieve teams: Het hoogst mogelijke niveau behalen
● Recreatieve teams: Genieten van het spel, gezond blijven, en onderdeel zijn van de

d’ELFT gemeenschap

Deze doelen zijn zogenaamde strategische doelen uit de waterpolovisie. De herziene
waterpolovisie staat toegelicht op de website.

Waterpolocommissie algemeen
De WPC is zeer verheugd dat er afgelopen jaar 3 nieuwe leden aan de WPC zijn
toegevoegd. Marjolein van Loenhout is de WPC komen versterken op het vlak van de
officials (scheidsrechters, spelleiders en jury). Anoeshka van Adrichem vertegenwoordigt de
dames binnen de WPC. Tim Kleyweg zet zich binnen de WPC in om de langere termijn visie
te bewaken. Bas Dirriwachter, Niek Weustink en Maarten Weehuizen vervullen nog altijd
respectievelijk de taken van polosecretaris, jeugdcoördinator en voorzitter.



Waterpoloseizoen 2022-2023
Gelukkig hebben we de coronaperikelen achter ons kunnen laten en ziet het ernaar uit dat
we dit seizoen de hele competitie kunnen gaan afmaken. We zijn dit jaar de competitie
gestart met 3 dames teams, 5 herenteams en 7 jeugdteams. Minpunt dit seizoen is geweest
dat we na het afzwaaien van Jerry Doumenis, geen nieuwe hoofdtrainer hebben kunnen
vinden.

Ingeschreven senioren teams:

Team Competitie Trainer/coach

Heren 1 Bond 2de klasse -

Heren 2 Bond reserve 2de klasse -

Heren 3 Regio 2de klasse -

Heren 4 Regio 4de klasse -

Heren 5 Regio 4de klasse -

Dames 1 Regio 1ste klasse Jefta Koops / Jort Stienstra

Dames 2 Regio 3de klasse Lodewijk van den Ende

Dames 3 Regio 3de klasse Kokkie Kok

Ingeschreven Jeugdteams:

Jongens A 3de klasse Sven Nieuwstraten / Joost
Bleeker

Jongens-B 2de klasse Egor Voskov / David van
Bragt

Jongens-C 2de klasse Sam van Eijk en Desley
Leenards

Meiden-B

Combiteam (SVH)

1ste klasse Afwisselend Dames 1/
dames 2/ dames 3

Meiden-C

Combiteam (ZVVS / Westland)

2de klasse Annelies Engelenburg / Lara
Weustink

Gemengd-D 2de klasse Ian Galloway / Tim Segboer

Gemengd-E 2de klasse Floris Abbink / Stijn Spel /
Geerte van der Vliet

Mini - Sander van der Caaij

De waterpolocommissie dankt alle trainers en coaches voor hun inzet.



Doelstellingen waterpoloseizoen 2022 – 2023

Doelstellingen waterpolo Heren

● Meedraaien in top van Heren 1 in de 3e klasse Bond
● Handhaving van Heren 2 in de reserve 2e klasse Bond
● Heren 3 handhaven in de 2e klasse District
● Heren 4, meedraaien in top 4e klasse District
● Handhaving van Heren 5 in de 4e klasse District

Heren 1 en 2 hebben een competitief doel en zullen zich richten op het behalen van het
hoogst mogelijke resultaat. Dit zal worden meegenomen in de teamindeling voor volgend
seizoen. Voor Heren 3 tot en met 5 zal recreatief waterpolo het uitgangspunt zijn.

De doelstelling blijft om minimaal 6 Herenteams in te schrijven en onze plekken in de hogere
districtsklassen niet kwijt te raken. Er wordt komende tijd gekeken of er weer 6 teams worden
ingeschreven of dat dit op 5 teams blijft.

Doelstellingen waterpolo Dames

● Handhaving van Dames 1 in de 1e klasse District
● Handhaving van Dames 2 in de 3e klasse District
● Handhaving van Dames 3 in de 3e klasse District

Alle teams streven ernaar zo hoog mogelijk in hun klasse te eindigen. Aankomend seizoen
willen we weer met 3 damesteams van start gaan. In Dames 1 wordt er gekozen voor een
prestatieteam, waarbij de verhouding tussen waterpolokwaliteit, inzet, potentie en motivatie
de selectiecriteria zullen zijn.

Bij Dames 2 voert recreatief waterpolo de boventoon, waarbij prestatie niet uit de weg wordt
gegaan,

Voor Dames 3 wordt er gekozen om een team te creëren met een mix van jonge speelsters
met doorgroeimogelijkheden en wat meer geroutineerde speelsters.

Doelstellingen waterpolo Jeugd

De grootste uitdaging binnen de jeugdafdeling is het werven en opleiden van trainers. De
afgelopen jaren heeft er een groot verloop binnen de jeugdtrainers plaatsgevonden. Hierdoor
staan er momenteel een aantal beginnende trainers langs de kant. Het grootste doel en
uitdaging is het begeleiden en opleiden van deze (jonge) trainers op zowel didactisch als
waterpolo technisch vlak. Richting het komende seizoen willen we de huidige jeugdtrainers
behouden en de groep versterken met nieuwe trainers met veel waterpolo ervaring.

Een belangrijk aspect van de jeugdopleiding blijft de ontwikkeling van de individuele spelers,
hiervoor wordt vooral gebruikgemaakt van het Meerjaren Opleidingsplan Waterpolo (MOW).
Deze ontwikkeling van de individuele spelers moet altijd hand in hand gaan met plezier in
waterpolo. Hiervoor moeten alle spelers op hun eigen niveau worden uitgedaagd om te
groeien binnen de sport. Talenten binnen de vereniging zullen extra worden uitgedaagd door
bij oudere of hogere teams mee te spelen om de ontwikkeling te versnellen. Het uiteindelijke
doel binnen de Jeugdopleiding blijft het opleiden van complete spelers op technisch en
tactisch gebied die aansluiting vinden bij de waterpolo selecties.



Scholentoernooien

Dit seizoen zijn er maar liefst twee scholentoernooien georganiseerd. Op 16 oktober 2022 is
er een waterpolotoernooi georganiseerd voor de groepen 6, 7 en 8. Daarnaast is er op 5
februari 2023 een waterpolotoernooi georganiseerd voor de groepen 3, 4 en 5. Beide
toernooien zijn zeer goed bezocht met respectievelijk 200 en 60 kinderen. Deze toernooien
zijn een mooi uithangbord voor d’ELFT en de waterpolosport gebleken, waar al veel
aanmeldingen voor de jeugdafdelingen uit voort zijn gekomen. De dank gaat natuurlijk uit
naar alle vrijwilligers die hebben meegeholpen op de dagen en in het bijzonder Karel Zelisse
en Annelies Engelenburg, die de organisatie van deze twee toernooien hebben getrokken.

Doelstellingen basisscheidsrechters en scheidsrechters

Er is een officialbeleid binnen de waterpoloafdeling opgesteld en ingevoerd. De doelstelling
van dit seizoen was om dit verder te handhaven. Het officialbeleid betreft beleid over
juryleden, spelleiders en scheidsrechters (www.d-elft.nl/waterpolo/officialbeleid).

Dit officialbeleid, en de handhaving ervan, is nodig om de waterpoloafdeling draaiende te
houden. Voor elke wedstrijd zijn juryleden en spelleiders/scheidsrechters nodig. De
vereniging is daarbij afhankelijk van leden die deze taken oppakken. Hiermee kan elke
wedstrijd voorzien worden van een kundige tafel en spelleiders/scheidsrechters, en is het
mogelijk voor alle teams om wedstrijden te blijven spelen.

Met Marjolein van Loenhout als coördinator is er dit seizoen zeer veel energie gegaan in het
opleiden van nieuwe basisscheidsrechters (BSR) en scheidsrechters. Door de inzet van
Marjolein zijn er maar liefst 27 BSR opgeleid om plaats te nemen achter de jury en te
fungeren als spelleider. Hierdoor hebben jeugd E, D en jongens A nu ook juryleden om in te
zetten. Daarnaast is er ook 1 nieuwe scheidsrechters opgeleid in de persoon van Douwe
Zijlstra. Er is wel geconstateerd dat als de KNZB gaat handhaven op aantal scheidsrechters
en teams we volgend seizoen extra scheidsrechters nodig gaan hebben.

De volgende mensen hebben zich weer ingezet om te fungeren als official bij
waterpolowedstrijden zowel in Delft als daarbuiten:

Ilse ter Schiphorst X2

Willem van Dijk Yc

Karel Zelisse Yc

Henk Grit Ya

Marjolein van Loenhout Yc

Maarten Weehuizen Yk

Maxim van Bragt Yk

Mark Wensveen Yk

Maayke van der Laan Yb

Ron Bakhuis Yk

Roland van der Schoot Yk

Sjoerd van der Kooij Yc

Douwe Zijlstra In opleiding Yd

De waterpolocommissie dankt alle scheidsrechters voor hun inzet.

http://www.d-elft.nl/waterpolo/officialbeleid


Jaarverslag Wedstrijdzwemmen
door: Ferry Adema

Afgelopen seizoen
Na corona en het vertrek van Victor heeft Tamara gelukkig de trainingen kunnen voortzetten.
Helaas is het daarnaast maar beperkt gelukt om naar wedstrijden te gaan. Met de komst van
Liesbeth starten we dat weer op. We zullen de zwemmers en hun ouders meer moeten
betrekken bij de organisatie, zodat we weer een gezonde zwemafdeling kunnen opbouwen.

Trainingen

De middagtrainingen kennen een bescheiden bezetting, mede ten gevolge van een beperkte
instroom. Er wordt uitgekeken naar nieuwe zwemmers uit het sterrenplan. Omdat er
momenteel ruimte in het bad is, is Wave uitgenodigd om mee te komen trainen op de
woensdagmiddag. Aansluitend kunnen een aantal van onze zwemmers weer met Wave
meetrainen, zodat er één lange training kan worden aangeboden.

De ochtendtrainingen zijn stabiel, met lichte groei. De borstcrawl cursussen worden druk
bezocht en leiden tot een bescheiden instroom. Richard is de drijvende kracht achter de
ochtendtrainingen. Iedereen is geschrokken van zijn ziekte en we hopen dat hij zich goed
herstelt. De hechte groep heeft nu zichzelf georganiseerd. Ralph draait nog steeds de
zaterdagochtend trainingen met veel passie.

Voor trainingen is naast het geven van trainingen toezicht en de aanwezigheid van een
persoon met EHBO vereist. Vanuit de zwemmers is het assisteren bij de trainingen opgepakt.
Mede dankzij de betrokkenheid van een aantal ochtendzwemmers, zijn er geen
middagtrainingen uitgevallen door hun aanwezigheid als EHBO-er. Dankzij de recentelijke
EHBO cursussen, is ook dit probleem van tafel.

Wedstrijden

De VerenigingsCompetitie is gelukkig wel doorlopen, met een bescheiden bezetting.
Daarnaast zijn er vrijwel geen wedstrijden bezocht. Dat is een groot gemis en is één van de
grote aandachtspunten voor komend jaar. Binnenkort worden er een tweetal trainingen
ingezet om wedstrijdervaring op te doen. De clubkampioenschappen zijn gepland op 23 juni,
waarvoor iedereen van de club welkom is natuurlijk!

De club heeft een trouwe schare van officials, die al herhaaldelijk hebben aangegeven graag
weer te willen ondersteunen. Natuurlijk zien we hen graag weer op de wedstrijden en ook in
het clubhuis. Tegelijkertijd ligt ook hier wel de aandacht voor nieuwe aanwas.

Vooruitblik

Voor de komende periode is de focus op het
- versterken van het trainersteam (korte termijn)
- weer meedoen met wedstrijden met een aanbod voor elke leeftijdscategorie
- betrekken van ouders en zwemmers in het assisteren
- invullen van de zwemcommissie en een wedstrijdcommissie
- aanwas officials



Jaarverslag Barcommissie 2022
door: Coby den Dulk

In 2022 kregen we nog een staartje van Covid-19 maar in februari werd het clubhuis weer
definitief geopend. Groot was de vreugde. De koelkasten weer goed gevuld en de frituurpan
stond weer regelmatig aan. Jammer genoeg is er ook dit jaar een hiaat in de polocompetitie
geweest en hebben we niet een topomzet kunnen behalen.

De totale omzet van dit jaar is uitgekomen op € 43.700,--. Daar staat een inkoop van de
voorraad tegenover van € 17.900,--. Overvallen zijn we dit jaar door de enorme
prijsstijgingen als gevolg van de oorlog in Oekraïne. Bij iedere bestelling waren de prijzen
weer verhoogd. Ook de prijzen van de disposables stegen de pan uit. Om dit te
compenseren zijn de barprijzen per 1 september verhoogd. Het gevolg hiervan is dat het
winstpercentage op de omzet ook dit jaar ongeveer 150% is.

Daarnaast hebben we de oude kassa vervangen door een nieuwe kassalade en ook de
bierkoelkast koelde niet goed meer. Deze is ook vervangen.

Wel is gebleken dat niet alle kleine statiegeldflesjes worden ingeleverd. Het zou jammer zijn
als we de prijs hiervan moeten doorberekenen aan de leden.

Doelstellingen, toekomstvisie

De doelstelling voor 2023 is om de winst op de baromzet op 150% van de inkoop te
handhaven. Wel moet daarbij aangetekend worden dat de mogelijke kortingen op bieren en
wijnen van Rijkswege niet meer dan 25 % mogen bedragen. Wel zal er zoveel mogelijk met
korting worden ingekocht.

Helaas zijn we genoodzaakt door de verhoging van de huur van het clubhuis en de gestegen
inkoopprijzen de barprijzen onder de loep te nemen. Deze zullen aan het begin van het
nieuwe seizoen aangepast worden.

Verdere thema’s als: “samenwerking met de andere verenigingen” en “een schone kantine”
blijven belangrijke onderwerpen.



Trimzwemmen en waterpoloveteranengroep
Door: Jurrien de Knecht

Voor het trimzwemmen en de veteranengroep is geen aparte commissie.

De trimzwemmers maken op vrijdagavond gebruik van het warme bad, waar onder leiding
van Peter de Groot gezwommen wordt. Alle zwemslagen komen aan bod in de training, die
iedereen op eigen niveau uitvoert. Op de eerste maand na hebben we het gehele jaar
gezwommen met een kleine pauze in de zomervakantie.

De veteranengroep vormt een vaste kern op maandagavond, ook zij hebben weer
gezwommen in het afgelopen jaar.



Jaarverslag Sponsorcommissie 2022
Door: Maarten van der Beek

Algemeen

Het doel van de sponsorcommissie is het verkrijgen van gelden en andere baten van derden
en het aanwenden van deze gelden en baten met als doel: “In Delft waterpolo, zwemmen en
zwemsport in het algemeen aanbieden, zowel op prestatie- als op recreatief niveau.”

Van de binnengehaalde sponsoring wordt jaarlijks 10% in de verenigingskas gestort. Verder
coördineert de Sponsorcommissie ook de grote sponsoracties zoals De Grote Clubactie en
de Jantje Beton collecte, waarvan de opbrengst direct volledig ten goede komt aan de
clubkas van de vereniging.

Inkomsten

In het boekjaar 2022 heeft de Club van 100 in totaal €1027,80 opgebracht. Dit is een
significante verbetering ten opzichte van het coronajaar 2021, waarmee we weer enigszins
op het normale niveau zitten.

De opbrengst van de Grote Clubactie in 2022 was €910,20. Dit is bijna een verdubbeling van
het jaar ervoor. Toch denken we de opbrengst van deze grote sponsoractie nog verder te
kunnen verbeteren door de jeugdleden actiever te benaderen via de (jeugd)coördinatoren.

Jantje Beton vond vanwege corona in begin 2022 volledig online plaats en kwam neer op
€45,-. Dit is een stuk minder dan als er ook fysiek gecollecteerd kan worden. In 2023 (ten
tijde van het schrijven van dit verslag) heeft de Jantje Beton collecte wel fysiek kunnen
plaatsvinden en is er significant meer opgehaald.

Ook zijn er verschillende kleine donaties gedaan om het schoolwaterpolotoernooi en
minipolo te ondersteunen, wat erg werd gewaardeerd.

Uitgaven en activiteiten

Naast het binnenhalen van sponsoring richt de Sponsorcommissie zich ook op haar
doelstelling om de zwemsport bij d’ELFT te ondersteunen en daarin de vereniging op allerlei
vlakken te ontlasten. Dit hebben we in 2022 op verscheidene manieren kunnen doen:

De waterpoloteams waren erg blij om weer toernooien te kunnen spelen en de
sponsorcommissie heeft ze daarin graag ondersteund. Zo zijn er 2 Dames- en 2 Herenteams
naar Schoonebeek geweest en heeft Heren 5 het Gofferttoernooi bezocht. Daarnaast heeft
de sponsorcommissie de kosten voor de reparatie van de laatste-minuut-toeter gesponsord,
welke met dank aan een aantal vrijwilligers is gerepareerd.

Daarnaast heeft de Sponsorcommissie 5 jaar geleden zichzelf als doelstelling gesteld om
teamcaps aan te schaffen voor alle teams. Met trots kunnen we melden dat deze
doelstelling dit jaar gehaald is! Alle teams hebben nu een eigen set verenigingscaps in
beheer:

● Heren 1
● Heren 2
● Heren 3
● Heren 4 (nieuw toegevoegd)



● Heren 5
● Dames 1
● Dames 2 (nieuw toegevoegd)
● Dames 3
● Mini’s (nieuwe extra set voor o.a. schooltoernooien)
● Jeugd E
● Jeugd D
● Jeugd CM (nieuw toegevoegd)
● Jeugd C (nieuw toegevoegd)
● Jeugd BJ
● Jeugd AJ

Ten slotte hebben we naast alle sponsoractiviteiten ook de verenigingsbrede kledinglijn
mogelijk gemaakt. In 2023 zullen we vanwege het stoppen van de huidige verkoper
overstappen naar een nieuwe verkoper, maar met behoud van dezelfde kledinglijn
leverancier.

Doelstelling voor 2023

Ook in 2023 zal de Sponsorcommissie zich blijven inzetten om sponsoring binnen te halen,
de grote sponsoracties te coördineren, de vereniging te ontlasten en leuke en inspirerende
activiteiten neer te zetten voor alle leden.

Doelstelling voor 2023 is om de grote sponsoracties op minimaal hetzelfde niveau te houden
als het afgelopen jaar, met de ambitie om de verschillende (jeugd)afdelingen beter te
betrekken en een hoger resultaat te behalen.

Verder willen we voor het seizoen 2022/2023 de Club van 100 minimaal op hetzelfde peil
houden en actiever achter de bijdrage van de teams en mogelijke samenwerkingen met
bedrijven aan gaan.

Uiteraard zullen we met onze uitgaven ook weer een bijdrage willen leveren aan onze
doelstelling, door toernooien te sponsoren, additioneel materiaal aan te schaffen, opleidingen
en cursussen te vergoeden en de inkoopacties te faciliteren. Ook zullen we onze doelstelling
voortzetten om ieder team van teamcaps te voorzien.

Ten slotte een herhaling van een oproep: De afgelopen jaren heeft de Sponsorcommissie
zich vooral gericht op waterpolo. Dit is ontstaan omdat de inkomsten voor het grootste deel
vanuit de waterpolokant van de vereniging binnenkomen. De Sponsorcommissie heeft als
doel om alle takken van de vereniging te vertegenwoordigen en te ondersteunen. Wel
moeten we constateren dat dit bij Jantje Beton en de Club van 100 nog niet is gelukt. Om
ook de mogelijkheden vanuit wedstrijdzwemmen, leszwemmen en andere takken van d’ELFT
te benutten is de Sponsorcommissie daarom op zoek naar een nieuw (niet-Waterpolo) lid.
Mocht je interesse hebben (of een goede lead hebben voor extra sponsorinkomsten), neem
dan contact op met sponsor@d-elft.nl

Met het opheffen van de corona maatregelen kunnen we terugkijken op een sponsorjaar met
redelijke inkomsten en mooie uitgaven die bijdragen aan de doelstellingen van de
Sponsorcommissie. Graag willen we de sponsoren: de Club van 100 leden, kleine donateurs,
alle Jantje Beton collectanten en de Grote Clubactie lotenverkopers van harte bedanken voor
hun inzet het afgelopen jaar!

mailto:sponsor@d-elft.nl


Contributievoorstel

Voor wat betreft de contributie heeft het bestuur drie discussiepunten voor de ALV.

1. VOORSTEL: Het afschaffen van de strippenkaart

De strippenkaart wordt nog maar sporadisch gebruikt en het blijkt lastig te zijn om te controleren of de strippenkaart correct wordt gebruikt. Met dit in
gedachten wil het bestuur voorstellen om de strippenkaart af te schaffen en de huidige strippenkaartgebruikers te stimuleren lid te worden van de
vereniging.

2. Verhoging van de contributie per 1 juli 2023 met 4,1%.

De indexatie die Sportfondsen de vereniging ieder jaar op 1 januari in rekening brengt is gelimiteerd door het gemeentelijke accres. In 2023 is
hiermee de maximale verhoging die Sportfondsen kon doorberekenen 3.1%. Tegelijkertijd heeft de KNZB de contributiekosten verhoogd met 9%. Om
deze kosten te kunnen dekken stelt het bestuur voor om de contributie per 1 juli 2023 te verhogen voor een totaal van 4,1%, wat neerkomt op 1-3
euro per maand per lid.

3. Prognose verhoging contributieverhoging per 1 januari 2024 met 4,5%.

Het bestuur heeft het mandaat van de ALV om de indexatie van Kerkpolder en KNZB door te voeren in de contributie zonder dat de ALV hiervoor
expliciet toestemming moet geven. De afgelopen jaren is deze indexatie in juli doorgevoerd. De indexatie vanuit Sportfondsen en de KNZB wordt
echter al op 1 januari aan de vereniging doorberekend. Hiermee loopt de vereniging altijd een half jaar achter de feiten aan, wat met de hard stijgende
kosten niet gunstig is voor de vereniging. Hiermee wil het bestuur de indexatie vanuit Sportfondsen en de KNZB ook per 1 januari doorvoeren in de
contributie. De verwachte verhoging voor 2024 is gesteld op een totaal van 4.5%, wat neerkomt op 1,50-3 euro per maand per lid..

Het effect van de voorgestelde prijsverhoging op de verschillende contributievormen is opgenomen op de volgende bladzijde.




